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Dank voor de mogelijkheid om onze grote zorg uit te spreken over de aanleg van 4 
padelbanen op het tennispark van de LTV Bleiswijk. Dat doe ik namens een groot aantal 
omwonenden waarvan hier ook een delegatie vanuit een aantal straten aanwezig is. Ik 
deed dit al eerder voor de oude raad in februari van dit jaar.

Nog even recapituleren: Padel is een kruising tussen tennis en squash en het is razend 
populair aan het worden waardoor tennisverenigingen leegloop vrezen. Om dit tegen 
te gaan worden tennisbanen vervangen door het dubbele aantal padelbanen, zo ook is 
het plan in Bleiswijk. Het probleem is echter dat padel aanzienlijk meer lawaai 
veroorzaakt dan tennis. Er zijn padelbanen in gebruik genomen omdat vanwege het 
nieuwe fenomeen de gemeenten nog niet het juridische kader hadden om deze banen 
op ongeschikte plaatsen tegen te houden. Er lopen nu al een dertigtal rechtszaken 
vanwege het overschrijden van de geluidsnormen en het is bijna dagelijks in het nieuws 
vanwege de ernstige aard van de geluidsoverlast. 

De bond, de KNLTB, onderkent dit als imagoprobleem en heeft samen met de 
Vereniging Nederlandse Gemeenten (VNG) en de Nederlandse Stichting Geluidshinder 
(NSG )richtlijnen opgesteld die voor het eind van dit jaar uit zullen komen. Voor tennis 
gold al een minimale afstand tot woonhuizen van 50 meter en voor padel wordt dit 
naar verwachting 160 – 200 meter. In Bleiswijk liggen de huizen 57 meter van de 
geplande padelbanen, vandaar onze grote zorg. Zo heeft de gemeenteraad van Den 
Haag al vele uren besteed aan deze problematiek en moties aangenomen om aanleg 
van nieuwe padelbanen aan te houden tot het uitkomen van de richtlijnen. De 
gemeente Sittard heeft een verleende vergunning na bezwaar ingetrokken.

Voor het Bleiswijkse plan is een akoestisch onderzoek gedaan met als uitkomst dat de 
geluidsnormen uit het activiteitenbesluit niet gehaald gaan worden, ook niet met een 4 
meter hoge geluidswand. Op 19 juni deelde het bestuur van de LTV Bleiswijk nog mede 
dat er vanwege de onzekerheid over geluid nog overleg nodig was met buren en de 
gemeente en dat andere plannen voorrang kregen. Op 24 september kregen wij als 
buren de mededeling dat een besluit tot aanleg is genomen zonder het genoemde 
overleg met ons en zonder te wachten op de door ons aangekondigde contra-expertise. 
Erik Roelofsen, de expert van de Nederlandse Stichting Geluidshinder, heeft inmiddels 
officieel gerapporteerd dat door onvolkomenheden in het akoestisch onderzoek de 
normoverschrijding nog groter zal zijn.  De gemeente Lansingerland bevestigt dat nu de 
aanleg  van de padelbanen niet kan worden tegengehouden, maar dat er na 
ingebruikname gehandhaafd zal worden op de geluidsnormen uit het activiteiten 
besluit. Er dreigt dus een lange termijn vuil conflict rond handhaving door de 
genoemde versnelling tot aanleg terwijl er binnenkort richtlijnen aankomen waaraan 
het Bleiswijkse padelplan niet zal voldoen.   

De onzekere factor hier is dat de gemeente in het stadium van handhaving nog 
maatwerkvoorschriften kan toepassen met een verruiming van de geluidsnormen met 
als voorwaarde dat de best mogelijke technieken zijn toegepast. Volgens de expert van 
de Nederlandse Stichting Geluidshinder kan dit uit principe niet bij een geheel nieuwe 
geluidsoverlastsituatie zoals padel nu blijkt te zijn omdat er nog te weinig bekend is 
over de best mogelijke technieken. 



Wij, de omwonenden, vragen de gemeenteraad om stelling te nemen tegen het 
toepassen maatwerkvoorschriften en om uit te spreken dat plannen voor padelbanen 
aangehouden moeten worden tot het uitkomen van de landelijke richtlijnen. Hierbij 
helpt het dat er in Bleiswijk al padel gespeeld kan worden bij het racketcenter naast het 
Elysium.


